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Helyben

Tisztelt Elnök Asszony!

"Fizet-e a MÁV Zrt. saját biztosító egyesületének az általa kötött
biztosítási szerződések után?" címmel a Házszabály 91 . §-a alapján
kérdést kívánok benyújtani Kóka János Gazdasági és Közlekedési
Miniszterhez. A kérdésre a választ írásban kérem.

Tisztelt Miniszter úr!

A sajtóban és a MÁV Biztosító ügyfelei körében nagy port vert fel az a két
határozat, amelyet a PSZÁF adott ki, a biztosító korábbi illetve a gépjármű
felelősség biztosítási üzletbe való beszállása után keletkezett működési
zavarairól, a feltételrendszer hiányosságairól . Az ügyfelek körében két, jól
körülírható vélemény fogalmazódott meg :

• Képes-e a MÁV Biztosító - a megnövekedett u félforgalom miatt -
biztonságos szinten ellátni a feladatát? Lesz-e fedezete a káresemények
kifizetésének?

•

	

Szükség lesz ún. pótdíjak behajtására a már megkötött szerződések
tekintetében?

Az ügy hátterében néhányan a MÁV Zrt .-t vélték felfedezni, mondván, éppen
a vasúttársaság vezetése fenyegeti a biztosító rendeltetésszerű és biztonságos
működését, mivel nem rendszeresen fizet az általa kötött biztosítási
szerződések után, s így jelentős tartozása van saját biztosító egyesülete felé .

Kérdezem Miniszter Urat, rendszeresen fizeti-e a MÁV Zrt. a MÁV
Biztosító számára az által kötött biztosítási szerződések díját?
Biztonságban érezhetik-e magukat a MÁV Biztosító hagyományos
ügyfelei, illetve azok a személygépkocsi tulajdonosok, akik idén, a
rendkívül alacsony díjtételek miatt kötöttek szerződést a MÁV
Biztosítóval?
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Írásbeli kérdés



Várom Miniszter úr megtisztelő válaszát!

Budapest, 2005 . december 9 .

Németh Szilar
országgyűlési képviselő
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